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Bestyrelsen har d. 31 januar endelig fået svar på henvendelse til Fors vedr. 

ejerskab om kloakker i vores område. 
  

Fors kan ikke på nuværende tidspunkt, komme med en afklaring om dette, 
men oplyser at man påtænker at invitere til dialogmøde med Roskilde 

Kommune og relevante grundejerforeninger i marts. 
  

Er der nogen medlemmer som ligger inde med dokumentation omkring 
dialog om kloakker, vil bestyrelsen gerne høre om dette, så er det tilfældet, 

så kontakt formanden 

  
Med venlig hilsen 

  
Bestyrelsen 
 


